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  Sid 1 (4) 

Datum: 2025-04-24 

Plats: Tullhuset Dalarö. 

Röstlängd:
  

Tommy Lagerfeldt, Tyrone Lundström, Roland Palm, Kristin Unander, Sören Ejby, 
LO Landin, Magnus Sundström, Maria Ulving, Thomas Wrande, Uffe Börjesson, 
Jens Sjödin, Göran Rude, Lennart Living, Mats Edestig, Peter Wahlstedt, Richard 
Nordgård, Tom Kärrlander, Robert Rosenzweig, Erika Grahn, Ayhan Tiftihci, Tony 
Dahlbom, Lennart Åsell, Jonas Swartling 

Distribueras:   Till styrelsen, medlemmar, adjungerade samt revisorer. 

Övriga:  

 
DAGORDNING: 

 
1. Årsmötets öppnande 
2. Fråga om årsmötets stadgeenliga utlysning 
3. Val av ordförande för årsmötet 
4. Val av sekreterare för årsmötet 
5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
6. Fastställande av dagordning 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse 
8. 2024 års Resultat- och Balansräkning 
9. Revisorernas berättelse 
10. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
11. Val av styrelseledamöter för en tid av två år 
12. Val av revisor för en tid av två år 
13. Valnämnd, val av tre ledamöter varav en sammankallande för en tid av ett år 
14. Styrelsens förslag till anslag, Sjöräddningen Dalarö 5 000 kr, Dalarö Sjöscoukår 5 000 kr 
15. Styrelsens plan för investeringar i byggnader och bryggor 
16. Övriga frågor, stipendium Ulf & Magda Bengtsson Minnesfond. 
17. Styrelsen informerar 
18. Årsmötets avslutande 
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1. Årsmötets öppnande 
Ordförande Mats Edestig hälsar alla välkomna. 

 
2. Fråga om årsmötets stadgeenliga utlysning 

Beslut: Ja, stämman biföll att så är fallet. 
 

3. Val av ordförande för årsmötet 
Uffe Börjesson valdes till ordförande. 

 
4. Val av sekreterare för årsmötet 

Kristin Unander valdes till sekreterare. 
 

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
LO Landin och Peter Wahlstedt valdes. 
Röstlängd fastställdes till 23 medlemmar. 

 
6. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med följande anmärkning. 
Uffe Börjesson påpekade att punkterna ”Val av ordförande” och ”Val av suppleanter” är 
överflödiga och borde utgå. 
Beslut: Mötet godkände denna anmärkning och godkände därefter dagordningen som nu har 
18 i ställer för 20 punkter. 

 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen föredrogs av mötesordföranden. 
Genomgången godtogs av stämman. 
Se Årsboken. 

 
8. 2024 års resultat- och balansräkning.  

Föredrogs av Maria Ulving med förklaringar till Skatteverkets eftertaxering.  
Årets underskott på -147 055 kronor beror till stor del på oförutsett underhåll. En 
vattenskada gjorde att klubben var tvungen att renovera damerna serviceavdelning. 
Åtgärder har nu vidtagits för att förhindra framtida vattenläckage.  
Stämman beslutar i enlighet med årsredovisningens förslag till resultatdisposition att årets 
förlust om -147 055 kronor och balanserad vinst om 1 310 637 kronor tillsammans med 350 
000 kronor från ändamålsbestämda medel, totalt 1 513 582 kronor, överförs i ny räkning. 
Styrelsen aviserade att eventuella avgiftshöjningar kommer att diskuteras på höstens 
budgetmöte. Med ökade kostnader för el, vatten etc. kan detta bli nödvändigt. Styrelsen 
hänvisar till höstens Budgetmöte där hela budgeten för 2026 föreslås. 
Beslut: Ja, stämman godkände föredragen resultat- och balansräkning samt styrelsens förslag 
att balansera årets resultat i ny räkning. 
Se Årsboken. 
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9. Revisorernas berättelse 
Eric Åhsberg kunde inte närvara varvid Richard Nordgård gick igenom revisionsberättelsen. 
Se Årsboken. 
 

10. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
Revisor Eric Åhsberg föreslår mötet att ge styrelsen ansvarsfrihet. Samt att tillstyrka 
uppkommen förlust. 
Beslut: Ja, stämman biföll förslaget och gav styrelsen ansvarsfrihet. 
 

11. Val av styrelseledamöter för en tid av två år 
Ordinarie styrelseledamot Sören Ejby omval på 2 år till årsmötet 2027. 
Ordinarie styrelseledamot Charlotte Danielsson nyval på 2 år till årsmötet 2027. 
Charlotte Danielsson föreslås bli kassör på det konstituerande styrelsemötet. 
Beslut: Ja, stämman biföll samtliga förslag. 
 

12. Val av revisor för en tid av två år 
Eric Åhsberg omval på 2 år till årsmötet 2027. 
Richard Nordgård nyval som lekmannarevisor på 2 år till årsmötet 2027. 
Beslut: Ja, stämman biföll samtliga förslag. 
 

13. Valnämnd, val av tre ledamöter varav en sammankallande för en tid av ett år 
Ulf Börjesson sammankallande, Erika Svensson och Maria Ulving. 
Beslut: Ja, stämman biföll förslaget. 

 
14. Styrelsens förslag till anslag 

Sjöräddningen Dalarö 5 000 kr och Dalarö Sjöscoutkår 5 000 kr. 
Beslut: Ja, stämman biföll förslaget. 

 
15. Styrelsens plan för investeringar i byggnader och bryggor 

Mötet delgavs planer på att färdigställa Gästhamnskiosken samt en diskbänk och toatömning 
bakom servicehuset. Målning av fasader ska utföras som en arbetsplikt. 
Se årsboken. Investeringar fastställdes på höstmötet i december 2024. 

 
16. Övriga frågor, stipendium Ulf & Magda Bengtsson Minnesfond. 

Thomas Wrande informerade att det inte delas ut något stipendium från Ulf & Magda 
Bengtsson Minnesfond 2025. 
 
Klubben behöver förstärkning av två nya ”hustomtar”. Lennart Living erbjöd sig att ställa upp 
att hjälpa Roland Palm och Göran Rude. 
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17. Styrelsen informerar 
Mats Edestig informerar om det klubben åstadkommit under 2024. 
Denna information finns att läsa i årsboken 2025. 
 
Karlslund har en marknadsdag fredagen den 6/6. Seglingssektionen kommer att ett stånd på 
Karlslund där klubben marknadsför Seglingsskolan. 
 
Grillfest med livemusik 13/6 vid klubbhuset. Inbjudan kommer i mitten av maj. 
 
Lennart Åsell och Sören Ejby informerade om läget när det gäller muddring av Dalarö Kanal. 
De ska träffa Åsa Kling på Haninge kommunen för att diskutera detta vidare. Hon har 
delgivits Länsstyrelsens tillstånd för Schweizerdalen att muddra Stenfatet väster om 
Askfatshamnen. Där lades sanden upp på stranden och sandprov togs. Muddringsmassorna 
fick inte någon anmärkning och kunde spridas ut på stranden. Dalarö BK hoppas nu, med 
hänvisning till Schweizerdalens beviljade tillstånd, att även muddring av Dalarö kanal kan 
tillämpa samma förfaringssätt. 
Vidare kan konstateras att det är stor diskrepans på djupet mellan det som står på skylten 
vid inloppet av Kanalen, och det som uppges i sjökortet. Även detta kommer att påtalas för 
Haninge kommun. 

 
18. Årsmötets avslutande 

Uffe Börjesson förklarar mötet avslutat och konstaterar att alla beslut blev enhälligt tagna. 
 

  
  
 
 
 
 
…......................................................         ....................................................................... 
Sekreterare Kristin Unander                       Ordförande Uffe Börjesson 
 
 
 
 
 
……………………………………………………..          .………………………………………………………………… 
Justeras, LO Landin                                       Justeras, Peter Wahlstedt  


